
STUDENT DOCENT CONTACT LIST 
 
Please contact our student docents directly for their services. If there are issues with the conduct of our student docents, please alert 
us at campustours@nus.edu.sg. 
 

No. Email Name Brief Introduction:  Languages Spoken: 

1 

e1307549@u.nus.edu Deng Mingwen 
Nick name: Letitia 

Join me for a guided campus tour where I’ll share unique stories, student life 
insights, and hidden gems around the university. Whether you're a prospective 
student or a curious visitor, this tour offers a fun and authentic glimpse into 
campus life. (Translation: 漫步校园，由我为您娓娓道来一砖一瓦背后的故事，带您

走进青春流转的时光与角落。希望无论您是未来的学子，或是有缘的过客，都能在

这一程中感受到校园的脉动与温度。） 

Chinese, English 

2 

e1192472@u.nus.edu Niu Dixiao 

Hi, My name is Niu Dixiao, and I’m currently pursuing a PhD in Robotics at the 
National University of Singapore (NUS). I completed my Master’s degree at NUS 
and have been here for over two years. During this time, I’ve gained extensive 
knowledge of both the university’s history and the layout of our campus, and I’d be 
happy to offer you a comprehensive tour if you’re new to NUS. In addition, I also 
have a strong background in robotics and artificial intelligence. If you’re a high 
school student or simply curious about robotics, feel free to ask me any questions 
during our tour. I’m fluent in English and Chinese.  你好，我目前是新加坡国立大学

（NUS）机器人方向的博士。我在NUS取得了硕士学位，并在这里已经学习和生活了

两年多。在此期间，我对学校的历史和校园布局都有了深入了解，如果你是第一次

来NUS，我很乐意带你进行一次全面的校园导览。 此外，我在机器人学和人工智能

领域拥有扎实的背景。如果你是高中生或者对机器人感兴趣，在参观过程中随时都

可以向我提问。我能熟练使用英文和中文。 

English, Chinese  

mailto:campustours@nus.edu.sg


3 

e1143621@u.nus.edu shon (Zhang 
Xiaoyu 张骁宇) 

I am currently a PhD student at the NUS, specializing in AI for Internet of Things. 
Prior to my PhD studies, I also earned my Master's degree from NUS's 
Department of Electrical and Computer Engineering (ECE). With my extensive 
experience as a student and my in-depth knowledge of the university, I am 
delighted to serve as your Student Docent. I look forward to guiding you through 
our beautiful campus and sharing insights into NUS's rich history, vibrant culture, 
and innovative achievements. Please feel free to ask any questions you may 
have, and I hope this tour provides you with a comprehensive understanding of 
what makes NUS so special. 我是新加坡国立大学（NUS）的博士生，我的专业方向

是人工智能物联网。在攻读博士学位之前，我也在NUS的电气与计算机工程系（

ECE）获得了硕士学位。凭借我在NUS多年的学习经验以及对这所大学的深入了解

，我很荣幸能担任大家的Student Docent。我期待着带领你们参观我们美丽的校园

，分享NUS丰富的历史、充满活力的文化以及创新的成就。如果大家有任何问题，

请随时提出，我希望这次导览能让你们对NUS的独特之处有一个全面的认识。 

English, Mandarin 

4 

e1356831@u.nus.edu jingying (jy) 

I’m Jingying — a Year 2 student majoring in Chinese Studies and Psychology at 
NUS. With over five years of experience as a freelance tutor, I’m confident in 
engaging and interacting with children during tours. I look forward to sharing 
stories and offering fun, insightful experiences about life as an NUS student! 我是

婧盈，一个在新加坡留学十五年的广东+重庆人，对新加坡的教育体系相当熟悉。目

前我在国大攻读中文系和心理学。除了带大家参观校园设施，我也会分享关于新加

坡和国大留学生活的点点滴滴。我性格热情幽默，相信整个导览体验会非常有趣！ 

Mandarin Chinese, 
English  



5 

e1406582@u.nus.edu 林志颖 Chee Ying 

English Version: Hello, my name is Chee Ying! At 185cm tall, I’m easy to spot on 
campus — but what truly stands out is my experience as a founding NUS Student 
Ambassador Guide and former part-time staff at the NUS Admissions Office. Over 
the past year, I’ve not only shared authentic stories of campus life with visitors, but 
also helped prospective students and parents better understand the admissions 
process through practical tips and advice! Whether you’re curious about campus 
life or looking for clarity on the application process, I’m excited to be your guide! 
(www.linkedin.com/in/lingcheeying) / Chinese Version: 大家好，我是林志颖！身高

185公分的我在校园中格外显眼，但更特别的是我作为国大首批学生大使导览员，

以及曾在招生办担任兼职职员的经验。过去一年里，我不仅向访客分享真实的校园

生活故事，也为有意报读国大的学生和家长，提供了许多实用的申请建议与贴士! 
无论你是想了解校园生活，还是希望更清楚地掌握申请流程，我都很期待成为你的

导览员，陪你一起探索国大! (tinyurl.com/xiaohongshuzhiying) 

English, Chinese 

6 
e0968863@u.nus.edu Kellie (Tang 

Jingyi) 

Hi I’m Kellie, a passionate and experienced NUS tour guide who has led over 30 
campus tours for students and families. I enjoy sharing the vibrant campus life 
and rich history of NUS with visitors from all backgrounds. 

English, Chinese 

7 

e1398422@u.nus.edu Chong Qi Xiang 
(张期翔） 

Follow me to explore the heart of NUS and find out more about what makes this 
campus truly special. Discover the vibrant student life buzzing with energy, the 
groundbreaking academic innovations shaping the future, and the rich culture that 
unites people from all over the world. Join me on this journey and experience 
firsthand the spirit, passion, and endless opportunities that make NUS a place like 
no other.  跟着我一起探索国大的核心，了解这所校园真正的特别之处。感受充满

活力的校园生活，以及来自世界各地丰富多元文化的校园氛围。让我们一同亲身

体验新国大独有的精神以及热情！ 

Chinese, English 



8 

e1053659@u.nus.edu Xu Yi 旭仪 

Hi, I’m Xu Yi, an upcoming Year 3 student at NUS. I’m fluent in Mandarin, English, 
Bahasa Melayu, and Hokkien, and I speak a little French as well. I’m thrilled to be 
your student docent and can’t wait to show you around our beautiful campus, 
vibrant student life, and the unique culture of NUS. Hope to see you soon! 您好呀

，我是旭仪，NUS的一名大三生。我能够很流利地使用中文，英文，马来文和福建话

以及一点法语。很荣幸能成为您的导游，请您跟随我的脚步，以独特的视角探索校

园风光，校园生活以及文化底蕴。续梦国大，与您有约。 Apa khabar! Nama saya 
Xu Yi, seorang pelajar Tahun 3 di NUS. Saya fasih berbahasa Cina, Inggeris, 
Melayu dan Hokkien, serta boleh bertutur sedikit dalam bahasa Perancis. Saya 
amat teruja untuk menjadi pemandu pelancong anda dan bersedia 
memperkenalkan keindahan kampus, kehidupan pelajar yang menarik serta 
budaya unik di NUS. Harap dapat berjumpa dengan anda tidak lama lagi! 

Mandarin, Malay, 
English, Hokkien, 
French 

9 

e0772685@u.nus.edu Menghan 

Discover NUS through the eyes of a scholar! I offer engaging campus tours in 
both English and Mandarin, tailored especially for Chinese families who want to 
understand the local education system and vibrant student life. Join me for an 
insider’s perspective on what makes NUS a top choice for international students. 

Chinese English 

10 

e0725842@u.nus.edu Zac (Zhi Bing 
Yang) 

English: Join me on an insider’s tour of NUS, where I’ll guide you through the 
vibrant campus life, hidden gems, and key landmarks that make this university 
truly special. Whether you're a prospective student, parent, or curious visitor, 
you’ll leave with a clearer picture of what it’s like to study and live at NUS.  中文翻

译（Mandarin translation）： 欢迎参加我带领的国大校园导览，我将带您探索校园生

活的精彩面貌、鲜为人知的角落，以及标志性地标。不论您是未来的学生、家长，还

是对国大感兴趣的访客，这趟旅程都会让您更深入了解在国大学习和生活的真实体

验。 

English & Mandarin 



11 

e1375505@u.nus.edu Ivan 萧寺明 (Ivan 
Seow) 

Hello! I’m Ivan Seow, a Year 2 undergraduate from the National University of 
Singapore (NUS). I’m fluent in English, Mandarin, and Malay. As an experienced 
student docent, I’ve hosted close to 50 tour groups from around the world over the 
past year. This has given me valuable insight into what visitors are most curious 
about when exploring NUS. My tours are highly interactive and flexible, where I 
tailor each session accordingly based on visitors’ interests, needs, and 
background to help them discover NUS better. Planning a visit to NUS? Reach out 
to book your very own personalized campus tour! 你好，我是萧寺明，新加坡国立

大学本科二年级在读生。精通中文、英语和马来语，也会一些粤语，沟通无障碍。作

为一名经验丰富的国大学生导览员，我在过去一年里接待了接近50团来自世界各

地的访客，其中大多数来自中国。这也让我对中国游客来访国大时最感兴趣的地方

和常见的问题了如指掌！  我的导览风格以互动性强、内容灵活为主，可根据您的

需求、兴趣和背景，量身定制导览内容，带您深入了解国大的校园文化、历史建筑

与学术氛围，感受不一样的国大和新加坡魅力！  如果您计划来新加坡国立大学参

观，欢迎提前联系我，预定专属您的校园导览服务！  Apa khabar! Saya Ivan Seow, 
pelajar tahun kedua dari Universiti Nasional Singapura (NUS). Saya fasih dalam 
Bahasa Inggeris, Bahasa Mandarin, dan Bahasa Melayu.  Sebagai pemandu 
pelancong pelajar yang berpengalaman, saya telah menyambut hampir 50 
kumpulan pelawat dari seluruh dunia dalam tempoh setahun. Dengan 
pengalaman ini, saya memahami keperluan kalian semasa melawat ke NUS. 
Lawatan saya bersifat interaktif dan fleksibel di mana saya akan sesuaikan 
kandungan lawatan mengikut minat, keperluan dan latar belakang anda, supaya 
anda dapat mengenali daya tarikan unik NUS dan Singapura dengan lebih baik.  
Jika anda merancang untuk melawat NUS, sila hubungi saya! 

Chinese, English, 
Malay/Indonesia, 
Cantonese (Can be a 
mix) 



12 

e1354195@u.nus.edu Marcus Leong 

Hi I am Marcus a NUS Merit scholar studying Computer Science. Also I am a 
senior resident at King Edward VII Hall. I am excited to share more about the NUS 
experience and the facilities which we enjoy. Moreover, I am very willing to share 
more about my personal experiences being a scholar and an on-campus resident. 
Looking forward to tour with you soon! 大家好，我是梁凯杰，目前在新加坡国立大

学主修计算机科学，是一名 NUS 优异奖学金（NUS Merit Scholarship) 得主，同时

也是 爱德华七世学生宿舍(King Edward VII Hall) 的资深宿生。 我很期待与大家分

享我在 NUS 的学习和生活点滴，包括校园里丰富的设施和精彩的宿舍生活。也很

乐意聊聊我作为奖学金得主和宿舍居民的个人经历。 希望不久后能带你一起走访

校园！ 

English Chinese 
(Mandarin) Chinese 
(Cantonese) 

13 

e1092087@u.nus.edu Nima  

Ever wondered what makes University Town (UTown) the heart of campus life at 
one of Asia’s top universities? What happens after lectures, and where do 
students go to unwind? Join me for an insider’s perspective! 

English and Tamil 

14 

e1249250@u.nus.edu Ying Hui 

Hi! I’m Ying Hui, a Year 3 NUS student studying Industrial & Systems Engineering. 
I know all the hidden gems and student hotspots around campus. Whether you’re 
here to explore the academics or just want a feel of student life, I’ll make your 
NUS tour fun, personal, and memorable! 你好，我是Ying Hui，是国大工业与系统

工程二年级的学生。熟悉校园里的美食、打卡点和学生日常。无论你想了解学术氛

围还是学生生活，我都能带你轻松、有趣地认识NUS！ 

English and chinese 

15 

e1136946@u.nus.edu Estelle Lim  

hello my name is Estelle and I would love to bring you around NUS! I will do my 
best to answer your questions and share with you how NUS has given me 
opportunities to lead a vibrant student life. And I was a student guide during the 
first cycle earlier this year! Being able to bring families and overseas students 
from China and Indonesia around was a fulfilling experience for me. Likewise, I 
hope to provide you with a memorable NUS tour experience too! Looking forward 
to meeting you all soon :) 

English 



16 

e1398024@u.nus.edu Larry Seow 

Hi! I’m Larry, an experienced NUS tour guide who has conducted engaging tours 
in both English and Chinese for guests of all ages and backgrounds. Join me as I 
take you through NUS UTown, showcasing its vibrant student life, stunning 
spaces, and unique campus culture, all tailored to your interests! 你好！我是Larry
，一名经验丰富的新加坡国立大学导览员，曾为各年龄层和不同背景的访客提供中

英文导览服务。欢迎加入我的UTown导览，一起探索校园文化、学生生活以及充满

活力的学习环境！ 

English, Mandarin 

17 

e1375490@u.nus.edu Tan Yin Hui 

Join my guided campus tour for an inside look at student life, academic programs, 
and state-of-the-art facilities. Whether you're a future student or a curious guest, 
this tour is the perfect way to experience the spirit and culture of our campus. 加
入我的校园导览，深入了解学生生活、学术项目以及先进的校园设施。无论你是未

来的学生，还是感兴趣的访客，这次导览都是体验我们校园精神与文化的绝佳方

式。 

English, Mandarin, 
Malay 

18 

e1459281@u.nus.edu Yu Cheng 

Hiii I'm Yu Cheng! I'm excited to show you around NUS and see what student life 
is like here. Whether you’re curious about campus life, academics or even my 
experience here, I'm here to explore NUS with you! 大家好，我是宇承！非常期待

和你们一起参观NUS. 不论你想了解学业，校园生活，又或者是我的个人经验，我都

能陪你探索NUS!  

English, Chinese 

19 

e1137111@u.nus.edu 余董轩 (Tung 
Shuen Ee) 

我热衷于向访客分享在新加坡国立大学的学习与生活体验。本次参访将带您探索

大学城的重要区域，了解学生生活，并深入感受这所亚洲顶尖学府充满活力的校园

文化。I am passionate about sharing the NUS experience with visitors. The tour 
offers an opportunity to explore key areas of UTown, learn about student life, and 
gain a deeper appreciation of the vibrant campus culture at one of Asia’s leading 
universities. 

Chinese, English, 
Malay 



20 

e1332803@u.nus.edu ZhengHao/正豪 

Hi! I am a year 1 going year 2 computer science student from NUS. I have stayed 
in Singapore for about 15 years. Do look for me if you are keen to understand the 
perspective from a mixture of a Singaporean but China-born student! 你好！ 我是

一位大一即将升上大二的计算机本科生。我在新加坡待了差不多有15年，一路从新

加坡本地学校升上NUS。我可以带你领略从中国出生的新加坡籍的视角逛遍新加

坡国立大学。如果有幸您对这个感到兴趣的话，请您联系我！谢谢！ 
Chinese/Mandarin and 
English 

21 

e0970467@u.nus.edu Ariel Chin 

Helloo! I'm a Year 4 Linguistics student who was once in your shoes trying to 
decide which University to attend, so I understand how confusing this period may 
be for you! Feel free to ask me any questions about academics, student life, hall 
culture, or even other advice on finding out what you want to do in life etc! Looking 
forward to meet you and helping you make the most informed decision about 
University! :)  English, Chinese 

22 

e1354928@u.nus.edu Minghao 

Majoring in both psychology and engineering has given me a broad understanding 
of various faculties, enabling me to tailor each tour to the interests of prospective 
NUS applicants and offer you a well-rounded view of university life. Being an 
international student who has come to study in Singapore since secondary school 
with full scholarship, I am able to provide you with valuable experience in applying 
for schools overseas and share with you personal experience in my life overseas.
我同时主修心理学和工程学，对文学院和工学院都有深入的了解。如果你有意向来

国大就读，无论是文科还是工科，我都可以为你做出全面的讲解。做为中学期间拿

到全奖来新加坡读书的留学生，我可以与你分享我的申请经验和学习经验，以及我

的留学生活。 

Mandarin, English, 
German, Cantonese, 
Hokkien 

23 

e1397081@u.nus.edu Yu Zhuoxuan 

As a PhD student at Yong Loo Lin School of Medicine, I bring both academic 
insight and personal experience to every campus tour. My tours offer a friendly, 
informative look into campus life as an international student, graduate research 
opportunities in medicine and life science, and the unique spirit of NUS — perfect 
for prospective students and curious visitors alike. 作为杨潞龄医学院的在读博士

生，我将以轻松而有内涵的风格为您的校园游览带来独特视角。我的讲解涵盖作为

English, Mandarin 
Chinese, Cantonese 



国际学生的校园生活体验、医学和生命科学的研究机会，以及新加坡国立大学独

特而迷人的精神内核，非常适合有志加入国大的学生和感兴趣的游客朋友。 

24 

e1281068@u.nus.edu 袆霏 Yi Fei 

Hi there! I’m a second-year student at the National University of Singapore, 
originally from Malaysia. Being an international student, I’ve had the amazing 
opportunity to immerse myself in the vibrant campus life here. Along the way, I’ve 
uncovered some hidden gems—delicious food spots, breathtaking scenic corners, 
and so many exciting places that make NUS truly special! 🌟 Welcome to one of 
Asia’s top universities—let me show you around and share its unique charm 
through my eyes. Let’s explore together! ✨ 您好！我是新加坡国立大学的大二学

生，来自马来西亚。作为一名 留学生，我有幸在这里待了不少时间，也因此探索了

许多别人可能不知道的隐藏美食、秘境美景，还 有各种有趣的地方！欢迎来到新加

坡国立大学，这座全新加坡乃至全亚洲顶尖的学府。让我带你用一 种独特的视角，

深入感受它的魅力吧！✨ Hai semua! Saya merupakan pelajar tahun kedua di 
National University of Singapore, berasal dari Malaysia. Sebagai seorang pelajar 
antarabangsa, saya berpeluang untuk menyelami kehidupan kampus yang penuh 
warna-warni di sini. Sepanjang perjalanan, saya telah menemui pelbagai tempat 
menarik—gerai makanan yang sedap, sudut pemandangan yang memukau, dan 
banyak lagi tempat istimewa yang menjadikan NUS begitu unik! 🌟 Selamat 
datang ke salah satu universiti terbaik di Asia—izinkan saya membawa anda 
mengelilingi kampus ini dan berkongsi keindahannya dari perspektif saya. Jom 
terokai bersama! ✨ 

Chinese, English, 
Malay 

25 

e0952461@u.nus.edu Pan Xinghai 潘星

海 

Hello, I will give you a fun and insightful campus tour, including school history, 
student life, admission information, famous architecture.我会以一名中国博士学生

的视角，给你们介绍和分享NUS的学习生活，强势学科，如何申请，校园历史，知名

建筑等等。 

Chinese(mandarin) 
and English 



26 

e0935332@u.nus.edu Wang Yutian 

I am an international student studying in Singapore since secondary school and 
with scholarships until now. I believe I can provide a lot of information about living 
and study in Singapore as well as studying advice. 我是一名中学时来到新加坡的

国际生，在中学到大学的学习过程中均获得政府奖学金，相信能为游客提供许多生

活和学习在新加坡必需的信息，以及为有意向前往新加坡读书的学生们提供学习建

议。 

Chinese and English 

27 

e1355933@u.nus.edu Shu Yue  

Hello! I’m Shu Yue, a Business School student and your friendly docent with 
stories to share and fun facts to drop. Join me for a chill, engaging walk through 
campus life from an insider’s view! 

1)English  2)Chinese  

28 

e0960278@u.nus.edu Chen 
(Zhou Yichen) 

Hi! I’ve been living in Singapore for almost ten years, and NUS has been my 
home for the past three. Over time, I’ve grown to know this place inside out—from 
classes and majors to halls, canteens, and CCAs. I'm currently majoring in 
Business with a minor in Quantitative Finance (Math), and I've also taken some 
programming courses along the way. If you're curious about what life here is really 
like, I'd be more than happy to share.   您好呀～我在新加坡生活了快十年，即将成

为大四学生，对NUS的课程、住宿、社团、美食以及学习生活都有很深入的了解。

我主修商科，辅修数学系的量化金融，也学习计算机编程课程。如果您想了解NUS
，我很乐意用最真诚的态度和您做最全面的分享 :) 

English and Chinese 

29 

e1053635@u.nus.edu Kevin(Liu Shixin） 

你好！我是一名即将升大四的本科生，主修计算机科学，辅修量化金融。在NUS学
习这三年来，我对课程、社团、校园生活还有住宿都挺了解的，欢迎用中文或英文

和我聊聊，我很乐意分享！ 

English, Chinese 



30 

e1129906@u.nus.edu Chung Jia Cheng 
(JC) 

Join me for a fun and friendly tour around the NUS campus, where I’ll show you 
the hidden gems, rich history, and vibrant student life of one of Asia’s top 
universities. Whether you're a future student, parent, or visitor, I’ll make sure your 
NUS experience is informative, enjoyable, and memorable.  Chinese (Mandarin 
中文翻译): 欢迎参加我带领的NUS校园导览，一起探索新加坡国立大学的精彩校园

生活、丰富历史和隐藏亮点。不论您是未来的学生、家长还是访客，我都会尽力让您

的NUS之旅既有收获又难忘！ 

Mandarin 

31 

e1356082@u.nus.edu Tang An Qi, 
Emelyn 

Join me on an unforgettable tour around NUS Campus. With my energetic and 
lively personality, I’ll make sure every moment is fun, engaging, and tailored just 
for you. 

English, Chinese (not 
as well) 

32 

e1354557@u.nus.edu Zhang Beiyi 张贝
怡 

你好，我是国大大二学生，从小在新加坡长大，熟知国大历史，文化，新加坡教育系

统，欢迎和我打卡校园的景点并了解这所亚洲顶尖学府背后的故事！Hi! I’m a Year 
2 student at NUS, raised in Singapore. I know the university’s history, culture, and 
education system inside out — join me for a fun and informative campus tour! 

English, Chinese  

33 

e0973898@u.nus.edu Julie (YIN YUHUI) 

As a bilingual communicator fluent in both English and Chinese, I offer a unique 
blend of cross-cultural communication skills and global academic experience. The 
multi-country academic journey has shaped my global mindset, enhanced my 
adaptability, and deepened my understanding of the varied challenges and 
opportunities faced by students from different cultural and educational 
backgrounds.I can bring you meaningful stories and experiences—from adapting 
to new learning environments, to building friendships across cultures, and 
balancing research with student life. Welcome to NUS! 作为一名精通中英文的双

语交流者，我拥有独特的跨文化沟通技巧和全球学术经验。跨国学术之旅塑造了我

的全球思维，增强了我的适应能力，并加深了我对不同文化和教育背景的学生所面

CHINESE ENGLISH 



临的各种挑战和机遇的理解。我可以为您带来精彩的故事和经历——从适应新的学

习环境，到建立跨文化友谊，以及如何平衡研究与学生生活!欢迎来NUS体验！ 

34 

e0969804@u.nus.edu Ocean Chen 
Zhehai 陈哲海 

50+ groups toured, I know where you get the best Mala or chicken rice. An INTJ’s 
tour means: You don’t just see ‘QS#8’, you feel its heartbeat. The difference? It’s 
like visiting the Terracotta Army with a historian… or just staring at clay. Let’s go! 
带过50+团，我能带你找到NUS最好吃的鸡饭和麻辣香锅。INTJ的导览，让你看见

QS第八的辉煌，体会期末摆烂学长的幽默。区别？就像跟着金牌解说看兵马俑… 
或只是望着一堆陶土。 

Chinese English 
Hokkien 

35 

e1129951@u.nus.edu Ivan Sing Wen Jie 

Explore NUS with a hospitable student guide who brings the official tour route to 
life! As a year 3 NUS student with great communication skills, I’ll share unique 
insights and make your visit warm, engaging, and memorable without language 
barrier!  大三在读新国立学生带你逛NUS！精通中英马来语，无需担心语言障碍l！
弹性导览✅友善热情✅熟知校园环境与文化✅ 

Chinese, English, 
Malay, Cantonese 

36 

e1356779@u.nus.edu Gladys 

Hello! I'm Gladys a Year 3 Nursing student from the Yong Loo Lin School of 
Medicine! I am currently staying on campus at CAPT or College of Alice and Peter 
Tan. Feel free to ask me any questions about school life and on campus 
accomodation! 

English, Chinese 

37 

e1308812@u.nus.edu 
Brandon Wong 

Zheng Hang 黄正

航 

Hi! I’m Brandon, a Malaysian student from NUS Business School. I love exploring 
unique spots around campus and hearing stories from people of all walks of life — 
and I’m excited to share them with you! Hop on and embark on your NUS journey 
with me!大家好！我是正航，一名来自马来西亚的新加坡国立大学商学院学生。我

喜欢在校园里探索不同的角落，也乐于倾听来自不同人的故事，更期待将这些精彩

分享给你！快来加入我，一起开启你的 NUS 校园之旅吧！  

English 中文 粤语 
Malay 



39 

e1129829@u.nus.edu Ying Xin 

Hi there! I’m a second-year student from Malaysia, and NUS has become my 
second home. From hidden food gems to quiet scenic spots, I’d love to share 
what makes this campus so special to me as a student. Come explore with me!您
好！我是就读于新加坡国立大学的大二学生。我来自马来西亚。NUS早已成为我

在新加坡的家，也因此让我发现了许多或许还未被大众发掘的美食，还有各种独特

又迷人的角落。欢迎和我一起走走看看，感受NUS的魅力！🌟 Hai! Saya pelajar 
tahun kedua dari Malaysia, dan NUS kini ibarat rumah kedua saya. Saya ingin 
kongsikan tempat menarik dan suasana unik yang menjadikan kampus ini 
istimewa. Jom kita terokai bersama! 

Mandarin Chinese, 
English, Cantonese, 
Bahasa Melayu 

40 

e0492462@u.nus.edu Li Lehao 

Explore NUS with me—where every corner tells a story, and every step reveals its 
charm. From history to student life, discover the heart of this world-class 
university! Translation: 校园风光眼前展，历史人文慢慢看。听我娓娓道来国大

点滴，一起走进知识与梦想的殿堂！  

English, Mandarin 

41 

e1459276@u.nus.edu 孙恺 Shun Khai   

Hi I’m Shun Khai, join me for an engaging tour to explore NUS’s rich history and 
vibrant culture. Experience the campus through a student’s perspective, 
uncovering its dynamic community and unique traditions! Hi！我是孙恺，你是否经

常在社交媒体上看见国大呢？是否好奇国大究竟像网友说的那样吗？那就让我带

你游览国大校区，了解其历史文化和趣事，为你破解国大迷思！ 

Chinese and English  

42 

e1375524@u.nus.edu Yun Hui Take a walk with me and see the campus the way we experience it every day. As 
a student docent, I’ll share real stories and give you a glimpse into what life here 
is really like.  

Chinese, English, 
Malay 



43 

e1155541@u.nus.edu Charly Chandra 

Hi everyone, interested to join NUS? Join in me in this insightful tour on the 
world-class academic and student life. Be prepared and excited for NUS now! 

English, Bahasa 
Indonesia, Malay 
Language  

44 

e1334285@u.nus.edu Hoang Tuan Minh 

Hello! I am an undergraduate taking a double degree in Computer Science and 
Mathematics, with knowledge of NUS' geography and culture. 

English, Vietnamese, 
Chinese, French 

45 

e1129921@u.nus.edu 杨同学/Tonghang 
Yang (Gary） 

您好，作为一名经历过国内普高和国际体系转来新加坡的一名国际生可以代入您的

视角观览nus，本人开朗健谈，有带厌学团和家庭团的经验，希望能带给您舒适的游

览体验。 

中文 英文 

46 

e1356466@u.nus.edu Erin (静仪） 

As an experienced student docent, I strive to create an engaging and meaningful 
experiences that connect you with NUS, so that you can gain a better 
understanding and appreciation for our school. 作为一名有经验的学生导览员，我

会带您一起探索新加坡国立大学的主要景点， 并和您讲解学校的历史， 文化和有

趣的校园故事，让您对新加坡国立大学有更深入地了解:)  

English and Chinese 

47 

e1375346@u.nus.edu Aeon (Aayushi) 

I am an outgoing and approachable tour guide. I'd be delighted to show tourists 
around to acquaint them with the NUS campus. Tours will be conducted in 
English. 

English, Bengali 



48 

e0957474@u.nus.edu 陈恺睿 Ray Chen 
Kairui 

来新加坡已经19 年 有两年的导览经验， 非常熟悉各个学龄段的申请流程. I have 
two years of experience giving tours and have been in Singapore for 19 years. 
Ask me anything about the university or application to any studying phase from 
primary to tertiary education. english chinese 

49 

e0725854@u.nus.edu Trestan 

English: Join me as I show you around NUS and share the hidden gems of 
Singapore I’ve come to love. My tours blend personal stories, local insights, and 
unforgettable sights—perfect for first-timers or curious explorers!  Korean 
(한국어): 제가 직접 안내하는 투어에서 NUS와 제가 사랑하게 된 싱가포르의 
숨은 매력을 함께 발견해보세요. 개인적인 이야기와 현지인의 시선으로 잊지 
못할 경험을 선사해드립니다!  Chinese (中文): 跟我一起探索新加坡国立大学和我

亲身体验过的本地特色吧！ 我的导览结合个人故事与独家景点，让你深入了解新

加坡，留下难忘回忆。  French (Français): Laissez-moi vous faire découvrir NUS 
et les trésors cachés de Singapour que j’adore. Mes visites mêlent anecdotes 
personnelles, conseils locaux et lieux incontournables pour une expérience 
unique ! 

English, Mandarin 
Chinese, Korean, 
French 

 
 
 

Last Updated: 26 June 


